

《单词百科:handwheel是什么意思?handwheel怎么发音?handwheel的解释和用法》

英语单词handwheel是什么意思?handwheel怎么读?handwheel怎么发音?简答网为您整理了handwheel的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



handwheel怎么读

handwheel的读音:['hændwi:l]

handwheel的意思

1、n.手轮， 驾驶盘;

handwheel的双语例句

1、Hammerblow handwheel adapters can be furnished with handwheel or chainwheel construction.

锤击手轮接合器可以配置在手轮或链轮结构上.

2、Minimum dimension from centerline of valve to handwheel when ordered without floorstand.

如果不订购地轴承架,则最小长度尺寸为阀门中心至手轮的长度.

3、Specify required extension length from centerline of valve to handwheel.

注明从阀门中心到手轮的所需加长件的长度.

4、Bearing very good circuit-adjusting function and accurate controlled value of handwheel.

3具有良好的流量调节功能和精确的手轮开启量指标.

5、Handwheel adjusting mechanism with digital display, accurate and flexible.

手轮调节机构带刻度显示, 准确灵活.

6、Valves are supplied with a handwheel actuator on all sizes.

所有通径的阀门都配置手轮执行机构.

7、Valves supplied with hammer blow handwheel as a standard.

锤击手轮是阀门的标准配置.

8、It is the handwheel adjustment of the kerosene stove wick.

这是煤油炉炉芯的手轮调节处.

9、Includes floorstand with gate position indicator, handwheel, fittings and extension.

包括带有闸板指示器的地轴承架, 手轮, 连接件和加长件.

10、The extension includes fittings and extension pipe with handwheel mounted.

加长件包括连接件和加长管件,带手轮安装.

11、This robust handwheel is used in association with the machine control.

该坚固的操纵轮用于与机床控制的联合使用.

12、 This dimension must be at least twice dimension from line to handwheel.

这个尺寸必须至少为从阀门中心线至手轮距离长度的两倍.

13、 Possible handwheel orientations are shown in the figure to the right below.

可能的手轮方位如下图右侧所示.

14、 The extension includes fittings and extension pipe with handwheel or nut mounted.

加长件包括连接件和加长管件,带手轮或螺母安装.

15、 The most economical mechanism for tight shutoff is the impactor handwheel.

要做到紧密关闭,最经济的机械装置就是冲击式手轮.

以上是简答网为您整理的handwheel怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ha

ndwheel的用法、h

andwheel的释义、handwheel的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/handwheel>